
 

::  Kongeåparkens Grundejerforening  ::  www.kongeaaparken.dk  :: 

Formandsberetning 14-03-2017 

Det har været et stille år i Kongeåparkens Grundejerforening. Sidste års generalforsamlingen blev d. 8/3-16 

vanen tro afholdt på Hotel Vamdrup.  Henrik Pold og Jacob Barsballe var på valg, og blev genvalgt i bestyrel-

sen. Herluf Enevoldsen ønskede ikke genvalg, og i stedet blev Finn Holm valgt. Bestyrelsen er således kon-

stitueret. 

På generalforsamlingen blev det nævnt under punktet eventuelt, at der er et behov for at få tilført lys til 

stien mellem nr. 29 og 30. Bestyrelsen har haft kontakt til Kommunen desangående, men er desværre ikke 

nået til nogen afklaring endnu. 

Sankt Hans blev traditionen tro holdt ud for midterste etape. Der var fællessang ved bålet og bestyrelsen 

var værter ved en øl eller sodavand. Som noget nyt har bestyrelsen udarbejdet en vejledning med retnings-

linjer for Sankt Hans.  

Træerne på de grønne områder har svære betingelser, og derfor er der indkøbt gødning for at forbedre 

disse. 

På 3. år har vi haft samme leverandør af vedligehold på områderne, derfor har bestyrelsen besluttet at det 

er tid til at se om vi kan optimere lidt på prisen. Der indhentes nye tilbud på vedligehold af området. 

http://www.kongeaaparken.dk/

